
 

SPØRGSMÅL NR.  S 411 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 12. januar 2018 

Stillet af: Yildiz Akdogan (S)  

Synes ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at borgere skal vente op til 8 

måneder på behandling i psykiatrien, og hvad agter ministeren at gøre, jf. 

artiklen i Ugebrevet A4?   

(Spm. nr. S 411). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen i Ugebrevet A4: »Børn må vente 8 måneder på at 

komme til psykiater«. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 12. januar 2018 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk 
og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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